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Protokoll Läkemedelskommitténs möte 

Datum: 2023-02-01 

Tid: 08:45 ― 11:45 

Plats: Varbergs Stadshotell  

Närvarande ledamöter: Hans Ackerot, Tamara Adem, Magnus Bengtsson, Helena 
Gustafsson, Frida Gårdstam, Katarina Möller Fornander, Mikael Olsson, Patrik Olsson, 

Sandra Samuelsson, Thomas Schaffer 

Adjungerade: Charlotta Eriksson, Dejana Sekulic Mihajlovic 

 

1. Val av mötesordförande, sekreterare samt justeringspersoner 

Ordförande: Tamara Adem 

Sekreterare: Dejana Sekulic Mihajlovic 

Justerare (2 st): Charlotta Eriksson, Mikael Olsson 

2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

3. Godkännande av föregående mötes protokoll 

Protokollet från föregående möte godkändes. 

 
4. Presentationsrunda av de närvarande 

Kort presentationsrunda med anledning av ny ledamot: Helena Gustafsson, 

distriktssköterska från Läjeskliniken. Helena är ny informationssjuksköterska för 
Läkemedelskommittén Halland och ersätter Katarina Möller Fornander som avslutar sitt 
uppdrag.  

5. Utmaningar relaterade till Läkemedelsverkets behandlingsrekommendationer 

Charlotta påtalade de utmaningar som kan uppstå vid nya behandlingsrekommendationer 
från Läkemedelsverket. Läkemedelsverket gör inga egna konsekvensanalyser för att säkra 

tillgången till rekommenderade preparat. Risken för bristsituation ökar när nya preparat 
rekommenderas och om läkemedelsföretag inte är informerade om det i god tid.   

6. Nuläges-check med närvarande och berörda eller insatta ledamöter: Vuxna med 

mycket hög risk för allvarlig pneumokockinfektion – vem ordinerar Apexxnar 
(tidigare Prevenar) om injektionen ges i primärvården? 

Tamara lyfte frågan kring ordinationsansvaret eftersom det inkommit signaler om 

tvetydigheter från primärvården. Ny rutin för vaccination mot pneumokocker är på 
synpunktsrunda och Tamara skickar in de synpunkter som diskuterades vid mötet. 
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7. Presentation av förslag från AU: Gå över från digitala tidningen Terapinytt, som 
utkommer 3 gånger per år, till ett nyhetsmail som publiceras 2-3 gånger per 
termin. 

Charlotta presenterade en prototyp av hur ett nyhetsmail kan komma att se ut. Samtliga 
ledamöter godkände förslaget och ambitionen är att snarast gå över från Terapinytt till 
nyhetsmail. 

8. Diskussionspunkt, önskemål om ledamöternas reflektioner och perspektiv. 

Terapirekommendationer Halland och uppdatering mellan de årliga 
revisionerna 

Tamara efterfrågade reflektioner kring behovet och möjligheterna/begränsningarna 

gällande att göra uppdateringar i Terapirekommendationer mellan de årliga revisionerna. 

Den generella åsikten är att det inte är rimligt att omarbeta behandlingsriktlinjerna 

fortlöpande under året, men att det ska finnas möjlighet till uppdateringar vid stora 
förändringar.  

9. Kort informationspunkt: seminarier vt 2023 

Tamara informerade om att seminarium 1 med tema mage-tarm kommer hållas i mars och 
seminarium 2 med tema astma kommer hållas i maj.  

10.  Rapport från informationsfarmaceut 

Terapirekommendationer Halland nästan är helt uppdaterade för 2023 med undantag för 

ett fåtal delkapitel. De större förändringarna kommer att presenteras i kommande 

nyhetsbrev och även vid nästa LkH-möte. 

 

Dejana och Charlotta informerade om att informationsfarmaceuterna kommer att anordna 
ett dialogmöte med öppenvårdsapotek i Halland i mars. 
 

11. Rapport från informationsläkare 

Punkten utgick på grund av frånvaro. 
 

12. Rapport från LME 

Patrik informerade om att läkemedelsproduktionen snart är färdiga med planeringen av att 

börja leverera färdiga antibiotikasprutor till avdelningarna på Hallands sjukhus. 
Ett annat projekt som är på gång är leverans av helförpackningar till avdelningarna, t.ex. att 

läkemedelsproduktionen ska kunna leverera antibiotika för hela kurer. 

 

Patrik informerade också om att nuvarande avtal för läkemedelsförsörjningen är på väg att 

gå ut och att nytt avtal behöver upphandlas.  

 

Läkemedelsenheten har fått i uppdrag att utvärdera värdet av farmaceuter som stöd i 
läkemedelshantering vid vårdavdelningar och med anledning av det pågår nu rekrytering av 

avdelningsfarmaceut för en projektanställning.  
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13. Övrigt 

Tamara informerade om att Läkemedelsinformationscentralen (LÄIF) nu finns tillgängligt 

för läkemedelsrelaterade frågor och kan användas av södra Halland. 

 
Vidare informerade Tamara om att Läkemedelsboken håller på att nylanseras och bör 

finnas tillgängligt i början av 2024. 
 

Vid protokollet:   Vidi: 

 

Dejana Sekulic Mihajlovic  Tamara Adem 

 

 
 

 

Justeras:   Justeras: 

 
Charlotta Eriksson  Mikael Olsson 


